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ΕΡΩΤΗΣΗ ΚΑΙ ΑΚΕ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Υποδομών και Μεταφορών 

Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 

ΘΕΜΑ: ΣΕ ΠΟΙΕΣ ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ ΘΑ ΠΡΟΒΕΙ Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΩΣΤΕ ΝΑ ΑΝΟΙΞΟΥΝ ΠΑΛΙ ΟΙ 

ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ ΤΟΥ ΟΑΚΑ; 

 

Την Παρασκευή 29/9/2023, το Ολυμπιακό Αθλητικό Κέντρο Αθηνών (OAKA) εξέδωσε ανακοίνωση, στην οποία 

αναφέρεται ότι παρελήφθη μελέτη για την εκτεταμένη επιθεώρηση των μεταλλικών κατασκευών Καλατράβα και 

των πολυκαρβονικών των Στεγάστρων των εγκαταστάσεων του ΟΑΚΑ, στην οποία μελέτη αναφέρεται, ότι οι 

μεταλλικές κατασκευές του Στεγάστρου του Κεντρικού Σταδίου και του Ποδηλατοδρομίου δεν ανταποκρίνονται 

στα κανονιστικά επιτρεπόμενα επίπεδα στατικής επάρκειας. Ως εκ τούτου, το ΟΑΚΑ έλαβε την απόφαση για 

αναστολή κάθε αθλητικής και πολιτιστικής δραστηριότητας στο Κεντρικό Στάδιο και στο Ποδηλατοδρόμιο. 

Ταυτόχρονα, η ανακοίνωση επισημαίνει ότι θα ακολουθήσει τάχιστα και δεύτερη μελέτη, προκειμένου να 

ερευνηθούν διεξοδικότερα και να επιβεβαιωθούν ή όχι τα στοιχεία της σημερινής μελέτης. 

Η εξέλιξη αυτή έρχεται μετά από μια μακρά περίοδο που η κυβέρνηση αδρανούσε απέναντι στις ανάγκες 

συντήρησης των εγκαταστάσεων του ΟΑΚΑ. Ενδεικτικό είναι το γεγονός, ότι το 2019, επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, 

είχε ξεκινήσει διαδικασία για την εκπόνηση μελέτης για το σύνολο των απαιτούμενων εργασιών συντήρησης και 

επισκευών σε όλες τις εγκαταστάσεις του ΟΑΚΑ. Η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας αδιαφόρησε παντελώς 

για τη διαδικασία αυτή και έτσι, τα τελευταία τέσσερα (4) χρόνια,  δεν έχει γίνει καμία ουσιαστική πρόοδος. 

Το 2021 ο κ. Μητσοτάκης ανέφερε, ότι η ανακαίνιση του ΟΑΚΑ εντάσσεται στο πρόγραμμα της Πράσινης 

Ανάπτυξης του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας «Ελλάδα 2.0» και ότι έχουν εξασφαλιστεί από αυτό 43,5 

εκατομμύρια ευρώ – ενώ σε πρόσφατη ανάρτησή του ανέφερε ότι έχουν εξασφαλιστεί 57 εκατομμύρια ευρώ για 

την ανάπλαση του ΟΑΚΑ. Από αυτό το πρόγραμμα, εξάλλου, προέκυψε και η μελέτη, βάσει της οποία σταματούν 

όλες οι δραστηριότητες στις εγκαταστάσεις του ΟΑΚΑ. 

Ως απάντηση στο πόρισμα της ανωτέρω μελέτης, το ΟΑΚΑ προαναγγέλλει μια δεύτερη μελέτη – την οποία 

σύμφωνα με δημοσιεύματα την αναλαμβάνει το ΤΕΕ σε συνεργασία με το Πολυτεχνείο - προκειμένου να 

ερευνηθούν διεξοδικότερα και να επιβεβαιωθούν ή όχι τα στοιχεία της σημερινής μελέτης.  

ΕΠΕΙΔΗ, το ΟΑΚΑ αποτελεί κόμβο αθλητικής δραστηριότητας στη περιοχή της Αττικής 

ΕΠΕΙΔΗ, ο περιβάλλοντας χώρος του ΟΑΚΑ είναι πολύτιμος χώρος αναψυχής, ελεύθερος στους πολίτες 
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ΕΠΕΙΔΗ, η ασφάλεια των αθλητών και των θεατών αποτελούν απόλυτη προτεραιότητα 

ΕΠΕΙΔΗ, από τη μελέτη προκύπτει ότι δεν πληρούνται τα κανονιστικά επίπεδα στατικής επάρκειας 

ΕΠΕΙΔΗ, η μελέτη εκπονήθηκε με προϋπολογισμό ύψους 1,79 εκ. ευρώ πλέον ΦΠΑ 

ΕΠΕΙΔΗ, η επιπλέον μελέτη ενδέχεται να έχει ένα κόστος ίσο ή μεγαλύτερο με την παρούσα μελέτη 

ΕΠΕΙΔΗ, η συντήρηση, επισκευή και ανάπλαση του ΟΑΚΑ γίνονται με δημόσιους πόρους αλλά όχι με επαρκή 

διαφάνεια ως προς τη διαδικασία και τους στόχους 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί 

1. Σε ποιες ενέργειες προέβη η κυβέρνηση τα τελευταία 4 χρόνια για να διενεργηθούν οι 

απαραίτητες εργασίες συντήρησης στις εγκαταστάσεις του ΟΑΚΑ και πως οδηγηθήκαμε στην 

αναστολή δραστηριοτήτων στο Κεντρικό Στάδιο και στο Ποδηλατοδρόμιο; 

2. Ποιο θα είναι το αντικείμενο της νέας μελέτης, ποιος ο εκτιμώμενος προϋπολογισμός και εντός 

ποιου χρονοδιαγράμματος; 

3. Με ποια διαδικασία θα δημοπρατηθεί η μελέτη, έτσι ώστε να εξασφαλίζεται τόσο η ταχύτητα 

ολοκλήρωσης όσο και το δημόσιο συμφέρον, με διαφάνεια; 

4. Ποιες οι ενέργειες της κυβέρνησης για να διασφαλιστεί άμεσα η ασφάλεια αθλούμενων και 

θεατών; 

5. Ποιες οι ενέργειες της κυβέρνησης για την επαναφορά των εγκαταστάσεων του ΟΑΚΑ σε πλήρη 

λειτουργία; Ποιες είναι οι παρεμβάσεις που θα γίνουν στο στέγαστρο «Καλατράβα»; 

6. Ποιος θα είναι ο εκτιμώμενος προϋπολογισμός των εργασιών αποκατάστασης και ποιο το 

χρονοδιάγραμμα και η μέθοδος ανάθεσης/υλοποίησης; 

 

Παρακαλούνται οι υπουργοί, να καταθέσουν στο σώμα τα εξής έγγραφα και στοιχεία: 

Τη συνολική μελέτη της επιθεώρησης των μεταλλικών κατασκευών «Καλατράβα» στο συγκρότημα του 

Ολυμπιακού Αθλητικού Κέντρου Αθηνών 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Τσακαλώτος Ευκλείδης 

 

Ακρίτα Έλενα 

 

Αναγνωστοπούλου Σια 

 

Αποστολάκης Ευάγγελος 



 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Ζεϊμπέκ Χουσεϊν 

 

Ηλιόπουλος Αθανάσιος (Νάσος) 

 

Ηλιόπουλος Όθων 

 

Θρασκιά Ράνια 

 

Καλαματιανός Διονύσης 

 

Κόκκαλης Βασίλης 

 

Λινού Αθηνά 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 



 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

 

Πούλου Παναγιού 

 

Τζούφη Μερόπη 

 

Φωτίου Θεανώ 

 

Χαρίτσης Αλέξης 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 




